



Приветствие участникам 33-й Международной выставки «Мебель-2022»

Welcome Message to the participants of the 33rd International Exhibition Mebel 2022

Союз дизайнеров России рад приветствовать участников выставки «Мебель-2022». В этом году событие приобретет еще большую значимость для мебельной индустрии, поднимая вопросы импортонезависимости отечественных производств, наращивания экспорта, проектирования новой, удобной, актуальной мебельной продукции для российских граждан.

Возможность собраться на одной площадке, инициируя совместную работу, поднимая важные вопросы и обмениваясь опытом, очень ценна. Индустрия, находясь в диалоге, способна развивать рынок и отвечать на запрос общества на российский дизайн, обновленную среду и новые сценарии поведения. Поэтому будем рады вас видеть в числе участников и зрителей дискуссии «Российский мебельный дизайн: идентичность и продукт» 21 ноября в рамках деловой программы выставки!

The Russian Designers Association is pleased to welcome the exhibitors of Mebel 2022. This year's edition of the show becomes increasingly important for the furniture industry as it raises the issues of import-independence of Russian domestic production, increase of exports, and design of new, comfortable, contemporary furniture for Russian citizens.

This opportunity to come together on one platform to initiate joint work, raise important issues and exchange experiences is very valuable. A dialogue within the industry helps to develop the market and respond to public demand for Russian design, a renewed environment and new scenarios of behaviour. Therefore, we will be glad to see you among the participants and attendees of the Discussion of Russian Furniture Design: Identity and Product, held on November 21 within the show's conference programme.

Президент
Союза дизайнеров России
Виталий Ставицкий

Vitaly Stavitskiy
President
at the Russian Designers Association